



衛生福利部
Ministry of Health and Welfare

入境檢疫系統 (航機版)

Quarantine System for Entry (Aircraft version)

臺灣政府規定
入境旅客需居家檢疫

All inbound travelers are required to undergo home quarantine according to the laws and regulations in Taiwan.

1. 航班抵臺48小時前登入系統輸入之資料，均屬無效。
2. 旅客除了需出示COVID-19核酸檢驗陰性報告外，另須出示返臺後之檢疫居所證明，並以防疫旅館為原則；若選擇於自宅居家檢疫者，則須符合1人1戶之條件及線上切結。
3. 為進行社區電子追蹤關懷，請入境旅客配合使用我國電信業者門號及以個人手機(1人1機)進行申報，限特殊狀況(如：12歲以下孩童)且居家檢疫地點相同者，得共用手機申報。
4. 自臺灣本島入境者，居家檢疫地點不得為離島；自離島入境者，居家檢疫地點為離島。
5. 本人同意居家檢疫通知書以電子表單方式收執。

1. Data entered into the system 48 hours before flights arriving in Taiwan are ineffective.
2. In addition to present the COVID-19 PCR test report, passengers must also provide proof of the place of quarantine after returning to Taiwan (in principle, the place shall be a quarantine hotel or government quarantine facility; those who choose to undergo quarantine at home shall fill an online affidavit form to declare they have met the requirement of one person per residence).
3. In order to conduct electronic tracking for community concern, inbound passengers please act in concert with using our country's telecom number(SIM card can be bought in airport after arriving) and personal cellphone(1 cell per person) for declaration. Nevertheless, special occasions, including, but not limited to children under 12 years old also having the same home quarantine location, is permitted to share the same cellphone for declaration.
4. For those entering from the main island of Taiwan, the home quarantine location shall not be an outlying island; for those entering from an outlying island, the home quarantine location shall be an outlying island.
5. I agree that my home quarantine and health declaration form is saved electronically as a record.

境外Covid-19確診個案返國應注意事項

[Guidelines for Covid-19 confirmed cases returning to Taiwan](#)

防疫旅館訂房資訊：(防疫旅館費用依各旅館標準收取)

Quarantine Hotel Booking Info:

<https://taiwan.taiwanstay.net.tw/covhotel/>

請留存防疫旅館地址，以利居家檢疫通知書填報。

For booking information of quarantine hotels, please check.

✎ 預計航班抵臺日期 Estimated flight arrival date

2021/03/04



輸入驗證碼 Enter confirmation code

5586



下一步 (Next)

旅客居家檢疫通知書

Home Quarantine Notice

(一)旅客資訊 Passenger Information

姓名 Full Name

性別 Gender

男 Male 女 Female 其他 Other

出生日期 Date of birth

2021 年(Y) 1 月(M) 1 日(D)

國籍 Nationality

中華民國 (TAIWAN)

護照號碼 Passport No.

購買機票證件號碼(例如臺胞證、大通證、入臺證或持有第二本護照號碼)

Mainland Travel Permit For Taiwan Residents/Pass mainland residents to Taiwan /Exit & Entry Permit
Taiwan Republic of China, or any the other passport No.

ID card No./ARC No.身分證/居留證 (請確實填寫身分證資料, 勿填寫其他人身分證號)

航班 Flight No.

TK104

座位號碼 Seat No.

入境港埠 Arrival port

請選擇入境港埠 (Select Arrival Port)

(二)請問您過去14天是否有下列情形

During the past 14 days

發燒、咳嗽、流鼻涕鼻塞、呼吸急促、腹瀉、嘔、味覺異常、全身倦怠及四肢無力等症狀 (已服藥者亦需填寫「是」)?

Have you had fever, cough, runny/stuffy nose, shortness of breath, diarrhea, loss of smell or taste, malaise, limb weakness, etc.? (For those who have taken medications, please answer "Yes")

是 Yes
 否 No

! 航程過程中, 如有身體不適情形, 請下機/船後, 主動告知檢疫人員。

If you have any symptoms such as fever or cough during the flight/voyage, please actively contact quarantine officers for further evaluation after disembarking.

過去14天內是否曾接觸疑似或確診COVID-19之病人?

Have you come into contact with any suspected or confirmed COVID-19 case during the past 14 days?


是 Yes
 否 No

持有登機前三天之 COVID-19 核酸檢驗陰性報告

I have a negative COVID-19 RT-PCR test result with negative result issued within three days prior boarding.

- 是 (Yes)
 否 (No)

(三) 聯繫電話 Contact Information

 電信業者 Telecom Service Provider

請選擇 Select Option

 手機號碼 Mobile Phone

限本人持有門號 Limited to own number


Ex: 台灣手機門號: 0900000000 Ex: Taiwan Phone: 0900000000

Ex: 漫遊門號: +886900000000 Ex: International Roaming Phone: +886900000000

市話 / 親屬連絡電話 / 其他電話 Tel / Family / Other

Ex: 00-00000000/02-00000000

Ex: 00-00000000/02-00000000

 檢疫居所 Quarantine residence

- 自宅或親友住所等(限1人1戶, 本人切結已知悉並遵循相關規定) Home or other residence(limited to one person per residence; I have filled an affidavit form and will follow the relevant regulations.)


1人1戶規範詳見Q45(Please see the specification of one person per residence Q45)(網址: <https://reurl.cc/1gQp0p>)

- 防疫旅館, 抵臺請出示訂房證明 Quarantine hotel, Please present the reservation proof once arriving in Taiwan.

- 專案入住指定集中檢疫所 Project stay at designated government quarantine facility.


(限須至集中檢疫場所之移工及特殊專案者勾選)

(Please select the option if you are a foreign worker or an applicant of a special entry permit who is required to undergo group quarantine at a quarantine facility.)

 預計自機場返家方式(如臨時變更方式, 請至防疫車隊處登記)?

How to travel back home from the airport (If there is a change, please inform the information counter of designated transport vehicle)?

- 親友接送/自行駕車 Pick-up by relatives or friends/drive by yourself
- 防疫車隊(機場排班計程車/租賃車) Designated transport vehicle (airport taxi/rental car)
- 自行安排專用小客車 Arrange your own private car

 居家檢疫通知書連結,將於班機抵達台灣後,再以簡訊發送至手機

You will receive a link for the home quarantine notice via SMS on your mobile device when you arrive in Taiwan.

- 本人確認上列所填寫資料內容均屬實, 填寫不實或違反居家檢疫規定者, 將依「傳染病防治法」第58條、及同法第69條處新臺幣 **1萬至15萬元罰鍰**。未安排檢疫居所者, 處新臺幣 **5萬元以上罰鍰**。違反居家檢疫規定者, 處新臺幣 **10萬至100萬元罰鍰**。

I hereby confirm the above information is accurate and understand that violators of home quarantine requirements who refuse to take the measures, provide inaccurate records, go outside, or take public transportation without consent will be fined ranging from NT 10,000 to 150,000 according to Article 58 and 69, Communicable Disease Control Act. Those who fail to arrange a quarantine place will be fined NT\$50,000 or more. Violators of home quarantine requirements will be fined ranging from NT 100,000 to NT 1,000,000

下一步 (Next)